
Thank you for joining Walk With God 2024 in Vancouver. If you
encounter any difficulties during the registration, please call
604-818-6888 or email VancouverWalk@FLL.cc

Registration Link: https://raceroster.com/78861?aff=E7UAP

1. Click Register. Fill in your email address and password. If you do
not have a password, pick ‘No. I want to create a password’.

2. If you have registered in past years and forget your password, click
‘Forgot password?’, enter your email address and click “Submit”.
Check your email box. You will receive one email to reset your
password.

3. Select a sub-event:
1. Click on one of the 4 options (In-Person, GREEN BIB -

In-Person, Virtual, GREEN BIB - Virtual).
2. Then select the race that you’d like to join (e.g., In-Person

5K, Virtual 5K, etc.).

4. Fill in your personal information.

5. For In-Person Event only:
1. Complete the Medical and Emergency Contact Details.
2. Finishing Time: Select your expected finishing time.

6. For Virtual Event only:
1. Please confirm the above is your current mailing address.

Yes
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7. Additional Questions: complete the last question in this section (the
other questions are optional).

1. How did you hear about this event? Select one option from
the drop down list.

8. Stay up to date: choose whether you would like to receive
promotional newsletters (and other content) from CRS and their
sponsors.

1. Select Yes or No for subscribing to the Canada Running
Series Newsletter.

2. Select Yes or No for receiving newsletters and other valuable
content from official event partners.

9. [In-Person Only] Select Yes or No for viewing the official photos
that are taken by the event organizer (Marathon Photos Live).

10. Souvenir shirt: Choose your size (* see size charts below).

* Souvenir Shirt Sizes:



1. The organizer provides various optional charity plans for
participants to choose freely.

11. Teams:



1. Choose Yes, add to another existing team
2. Team Category: Choose Charity Challenge Fundraising Team
3. Select Team: Choose one of the following FLL teams: FLL -

Gentleness, FLL - Heart on Fire, FLL - Joyful Hearts, FLL -
Kindness, FLL - Peace, FLL - Self-Control, FLL - Wisdom

4. By joining a team, I understand and agree that: Check the
box

12. Promo code or gift code: Skip

13. Click CONTINUE

14. Check the box and enter your name (if applicable) for the
following:

1. Vancouver Half Marathon Participant Waiver
2. Refund Policy Waiver + COVID Agreement
3. Zero Tolerance Policy

15. Click CONTINUE

16. Make a donation (Optional): Click CONTINUE

17. Purchase refund protection: Choose Yes or No

18. Click CONTINUE or SKIP

19. Fill in your billing information and credit card details. Confirm
your order details.



20. Click SUBMIT ORDER

After completion of the registration, you will receive emails from Race
Roster and Canada Running Series. If you do not receive them, check
your spam, junk mail or promotion folder.

FLL will update your registration information at the Walk.FLL.cc within 2
working days and your Team Captain will contact you soon.

Thanks again for joining Walk With God 2024 in Vancouver.

報名參加網站: https://raceroster.com/78861?aff=E7UAP

*請依照以下步驟的順序對應圖片:

1. 點擊 Register。填寫您的電子郵件地址和密碼。如果您是新用戶沒有密
碼，請選擇 No 。I want to create a new password 。

2. 如果您過去幾年曾註冊但忘記了密碼，請點擊“Forgot password?”，然
後，輸入您的電郵地址並點擊“Submit”。檢查您的電子郵件收件箱。您
將收到一封電子郵件以重設您的密碼。

3. 選擇活動：

1. 點擊4個選項中的一個
In person實體，
Green Bib - In person實體，
Virtual虛擬，
Green Bib Virtual -虛擬
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*Green Bib:計劃鼓勵參加者支持環保。參加者將不會獲得比賽T
恤和獎牌，而主辦機構則會捐助$10加元給可持續發展慈善機
構。在比賽當天，參加者將佩戴一個綠色的胸章以表示支持這環
保概念。

2. 然後選擇賽事（例如，實體5K，虛擬5K等）。

4.填寫您的個人資料。

5.僅適用於實體活動：

1. 請在”Medical and Emergency Contact部份”填寫醫療和緊急聯

繫人的資料。

2. 完成賽事時間Finishing Time：選擇您預期的完成賽事時間。

6.僅適用於虛擬活動：

1.請確認以上是否為您現時的郵寄地址/住址。剔選「Yes」

7.其他問題：
1.您是如何得知此活動的？從下資料拉列表中選擇一個選項。
2. 【僅限實體】請填寫參賽者名稱，並回答相關選擇題

8.最新資訊：選擇是否希望從CRS和其贊助商收到推廣資訊（和其他內容）。

選擇是否訂閱加拿大跑步系列通訊: Yes或No。

9.選擇是否從主辦機構合作夥伴接收通訊和其他內容: Yes或No。

【僅限實體】您願意收到大會於活動期間拍攝的官方照片嗎？: Yes或No。

10. T恤：Choose your size（*參見下面的尺寸表）。

*紀念品T恤尺寸:

女士 -



男士 -

1. 主辦機構提供各項計劃供參加者自由選擇。



11.團隊 Teams：

1. 選擇Yes, add to another existing team

2. 團隊類別：Charity Challenge Fundraising Team

3. 選擇隊伍：從以下FLL隊伍中選擇一個：

FLL – Gentleness, FLL – Heart on Fire,
FLL – Joyful Hearts, FLL – Kindness, FLL – Peace, FLL –
Self-Control, FLL – Wisdom

4. 通過加入團隊，我了解並同意組長得悉組員聯絡資料及方式：剔

選有關方格 “The team captiain will be able to see various……

5. Promo code or gift code：Skip (不用填寫)

6.點擊 CONTINUE

12-14.請詳細閱讀有關條款，如同意下列三項條款及免責聲明便剔選有關方

格及填寫您的名字

1. Vancouver Half Marathon Participant Waiver (溫哥華半程馬拉松參

賽者免責聲明)

2. Refund Policy Waiver (退款政策免責聲明) + COVID Agreement
(COVID協議)

3. Zero Tolerance Policy (零容忍政策)

15.點擊 CONTINUE

16. Make a donation：網頁提供即時捐款，如您不會即時捐款，請點擊

CONTINUE繼續報名程序



17.大會提供購買 Purchase refund protection (購買退款保障)：參加者可自

由選擇Yes或No購買

18.點擊CONTINUE或 SKIP

19.填寫您的信用卡資料並確認您的住址。

20.點擊提交 SUBMIT ORDER

完成註冊後，您將收到來自Race Roster和Canada Running Series的電子
郵件。

如果您沒有收到，請檢查您電子郵箱內的最新快訊箱(spam),垃圾郵件箱
(junk mail)或促銷內容箱(promotions)。

工作人員會於報名後兩個工作天內上載有關資料至 Walk.FLL.cc ，歡迎到網
站查看。另外，您的組長將會盡快與您聯絡。

再次感謝您報名參加溫哥華「主與我同行2024」。


